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Dnr  

§ 1 Godkännande av dagordning 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna dagordningen. 
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Dnr 2017-00041 

§ 2 Riktlinjer för bostadsförsörjning 

Beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta att anta riktlinjer för bostadsförsörjning i 
Hofors kommun. 

Ärende 
Enligt lagen om kommunernas bostadsförsörjningsansvar (2000:1383) ska 
varje kommun ha riktlinjer för bostadsförsörjning som aktualiseras under varje 
mandatperiod och ska innehålla: 

1. Mål för bostadsbyggande och utveckling av bostadsbeståndet 
2. Kommunens planerade insatser för att uppnå uppsatta mål och 
3. Hur kommunen tagit hänsyn till relevanta mål, planer och program som 

är av betydelse för bostadsförsörjningen 
 
Uppgifterna ska grundas på en analys av: 

1. den demografiska utvecklingen 
2. marknadsförutsättningarna och 
3. vilka bostadsbehov som inte tillgodoses på den lokala 

bostadsmarknaden 
 
I Hofors påbörjades arbetet att aktualisera riktlinjerna genom att WSP 
anlitades för att ta fram en Bostadsförsörjningsanalys under 2021 varpå 
riktlinjer arbetades fram och var ute på samråd under 8 februari – 8 april 2022. 
Samrådssvar inkom från länsstyrelsen Gävleborg samt kommunerna 
Sandviken, Falun och Hedemora. Inget av svaren bedömdes behöva föranleda 
förändringar.  
 
Under åren 2023 och 2024 prioriterades arbete och dialog inom 
översiktsplaneringsarbetet och den nya översiktsplanen för Hofors kommun 
antogs av kommunfullmäktige 23 april 2024. Under arbetets gång har också 
lagstiftningen kring bostadsförsörjningsansvaret ändrats. 
 
Under vintern 2024 har processen med Riktlinjer för bostadsförsörjning 
återupptagits men utgår från samma välgrundade analysmaterial och påbörjad 
process från 2022. 
 
Materialet i riktlinjerna är samma som skickats ut på samråd under 2022 men 
har kompletterats och uppdaterats för att kunna vara ett aktuellt styrdokument 
med nytt förord, nya målsättningar, nya hänvisningar till antagen översiktsplan, 
ett uppdaterat statusläge med en befolkningsprognos från 2024 samt en 
koncentrerad samrådsredogörelse från samrådet 2022. Bedömning har gjorts 
att kompletteringar och statusuppdateringar inte föranleder något nytt samråd. 
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Riktlinjernas övergripande målsättning för bostadsförsörjningen i Hofors är: 

• Välkomna nya initiativ! 
• Ta hand om det vi redan har! 
• Möjliggör externfinansiering och samverka fram ekonomiskt 

fördelaktiga lösningar! 
 
Dessa målsättningar kompletterar de mål och inriktningar som finns i 
kommunens övriga styrdokument och ska möjliggöra fortsatt arbete med 
bostadsförsörjningsfrågor i kommunen. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse David Eriksson Norström, teknisk chef, 2025-01-10 
Riktlinjer för bostadsförsörjning i Hofors kommun 
Inkomna samrådssvar från länsstyrelsen Gävleborg samt kommunerna i 
Sandviken, Hedemora och Falun  
Bostadsmarknadsanalys, WSP, 2022 
Muntlig information av Viveka Sohlén, VGS 

Skickas till 
Kommunfullmäktige 
Akten  
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Dnr 2024-00096 

§ 3 Granskning av kommunens delårsbokslut 2024 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna ”Svar på revisionsrapport, översiktlig 
granskning av delårsrapport 2024-08-31” och att lämna över svaret till de 
förtroendevalda revisorerna. 

Ärende 
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Hofors kommun har KPMG 
granskat kommunens delårsrapport per den 2024-08-31. Uppdraget ingår som 
en obligatorisk del av revisionsplanen.  
 
KPMG konstaterar i sin granskning att delårsrapporten i allt väsentligt är 
upprättad enligt lagen om kommunal bokföring och redovisning men gör en 
annan bedömning än kommunen avseende finansiell leasing för hyresavtal. 
Med hänvisning till rådet för kommunal redovisning (RKR) gör Hofors kommun 
bedömningen att hyresavtal inte ska redovisas som leasing eftersom de inte 
sträcker sig över tre år.  
 
Revisionen har i uppdrag att bedöma om resultatet är förenligt med de mål 
som fullmäktige beslutat om. Revisorerna bedömer att resultatet enligt 
delårsrapporten inte är förenliga med de av fullmäktige beslutade finansiella 
målen. Revisorerna bedömer att resultatet enligt delårsrapporten delvis är 
förenligt med de av fullmäktige fastställda verksamhetsmässiga målen. 
Bedömningens skiljer sig inte från kommunstyrelsens bedömning i 
delårsrapporten.  
 
I delårsrapporten förs resonemang om hur prognostiserat underskott kan 
hanteras i årsredovisningen, specifikt avseende hänvisning till synnerliga skäl. 
Med anledning av det resonemanget rekommenderar revisionen 
kommunstyrelsen att i årsredovisningen utveckla nuvarande motivering och 
inkludera en analys och redovisning över de förväntade effekterna. I samband 
med upprättande av årsredovisningen kommer resonemang om hänvisning till 
synnerliga skäl att utvecklas. 

Beslutsunderlag 
Granskning av delårsbokslut, kommunrevisionen. 
Granskningsrapport KPMG, delårsrapport 2024. 
Tjänsteskrivelse Arvid Nordquist, ekonomichef, 2025-01-15 
KSAU 2025-01-15 § 4 Granskning av kommunens delårsbokslut 2024 
Muntlig information av Arvid Nordquist, ekonomichef 
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Skickas till 
Revisionen  
Akten  
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Dnr 2024-00104 

§ 4 Justering av taxa gällande organisationstillsyn  

Beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta att 

• anta taxa organisationstillsyn - mindre 7 110 kr 
• anta taxa samordnad organisationstillsyn - mindre 5 820 kr 

Ärende 
Gästrike räddningstjänst har idag en taxa för genomförandet av 
organisationstillsyn (10 350 kr). Det har identifierats ett behov att komplettera 
taxetabellen med en avgift gällande organisationstillsyn för mindre 
organisationer. Storlek på organisation påverkar tidsåtgången för tillsynen och 
det går inte åt lika mycket tid på förberedelse, besök och efterarbete när tillsyn 
sker på en mindre organisation. De nya taxorna läggs till i förbundets 
taxetabell. Det är handläggare i ärendet som gör bedömningen av vilken taxa 
som ska användas för tillsynad organisation. 
 
Förbundets taxor för tillsyn och tillstånd enligt Lag (2003:778) om skydd mot 
olyckor (LSO) och Lagen (2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor (LBE) 
är konstruerade enligt SKRs beräkningsmodell. Beslut är taget i respektive 
ägarkommuns fullmäktige att årlig indexering av taxor för tillsyn och tillstånd 
enligt LSO samt LBE ska ske i nivå med PKV från oktober. Nya taxor som läggs 
till i taxtabellen ska beslutas av respektive medlemskommuns 
kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 
Protokoll direktionen, Gästrike Räddningstjänst 
Tjänsteskrivelse, Anders Holmkvist, 2024-12-19 
KSAU 2025-01-15 § 3 Justering av taxa gällande organisationstillsyn 

Skickas till 
Kommunfullmäktige 
Akten  
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Dnr 2023-00055 

§ 5 Handlingsplan för Hofors kommuns arbete med 
suicidprevention 

Beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta att anta föreslagen handlingsplan för 
Hofors kommuns arbete med suicidprevention. 

Ärende 
2023-11-07, §111, beslutade kommunfullmäktige att anta en policy för 
suicidprevention. Vidare beslutades även att uppdra till kommunstyrelsen att 
ta fram ett förslag till kommunövergripande handlingsplan gällande 
suicidprevention i samråd med socialnämnden och barn- och 
utbildningsnämnden för antagande i kommunfullmäktige. 
 
En handlingsplan har jobbats fram och den har varit på remiss till 
socialnämnden och barn- och utbildningsnämnden. Handlingsplanen 
innehåller hänvisning till avsnitt i policyn samt vad som ska göras, vem som 
ansvarar och när. 
 
Efter justeringar utifrån de båda nämndernas yttranden finns nu ett förslag till 
handlingsplan för Hofors kommuns arbete med suicidprevention. 

Beslutsunderlag 
Förslag till handlingsplan för Hofors kommuns arbete med suicidprevention 
Tjänsteskrivelse, Annelie Johansson, kommunchef 2024-12-30 
KSAU 2025-01-15 § 5 Handlingsplan för Hofors kommuns arbete med 
suicidprevention 
Muntlig information av Annelie Johansson, kommunchef 

Skickas till 
Kommunfullmäktige 
Akten  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

11(29) 
Kommunstyrelsen 
2025-01-28 

 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

Dnr 19247 

§ 6 Information om företagshälsovårdsnämnden 

Beslut 
Kommunstyrelsen tackar för informationen. 

Ärende 
Kommunstyrelsen informeras om  

• företagshälsans organisation och uppdrag 
• utmaningar med rekrytering av personal 
• företagshälsans arbetssätt 
• möjligheten till utbildningar för förtroendevalda och chefer  
• planen att bli auktoriserad hos Sveriges företagshälsor 
• samarbeten med exempelvis andra företagshälsor, regioner och 

forskningsinstitut 
• arbetet med omvärldsbevakning 
• genomförande av analyser av kunderna 
• ekonomiska förutsättningar 2025 
• kommunens nyttjande av stödåtgärder 
• goda exempel på arbeten i kommunen och utmaningar  

Beslutsunderlag 
Muntlig information av Ulrica Cavallin, region Gävleborg 
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Dnr 2025-00014 

§ 7 Strategi för Hofors kommun 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att  

• ändra i stycket “Anpassningsbar” till: Vi anpassar våra resurser, 
arbetssätt, tjänster och erbjudanden på alla nivåer i verksamheten, till 
förändrade förutsättningar och krav. 

• och därefter föreslå kommunfullmäktige besluta att  
- fastställa Hofors kommuns strategi 
- Hofors kommuns strategi ska utgöra grunden för budgetarbetet 

för år 2026 samt den årliga verksamhetsplaneringen. 
- uppdra till kommunstyrelsen att aktualisera Hofors kommuns 

strategi minst en gång per mandatperiod. 
- framtidsstrategi 2026 upphör att gälla. 

 
 

Ärende 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-04-25, §41, att fastställa Hofors 
kommuns Framtidsstrategi 2026. I samband med framtagandet av Hofors 
kommuns översiktsplan med utblick mot 2040 som beslutades våren 2024, så 
identifierades ett behov av att uppdatera även Hofors kommuns strategi. 
 
Underlaget till Hofors kommuns nya strategi har arbetats fram i en grupp 
bestående av politiker från alla partier med stöd av konsult. Under arbetets 
gång har ett par avstämningar med tjänstemannaledningen och Vd:arna från 
Hoforshus AB och Entré Hofors hållits.  
 
Inriktningen för strategin är att ”Hofors är en attraktiv och hållbar kommun att 
bo, leva och verka i. Genom systematisk effektivisering stärker vi vår förmåga 
att anpassa oss till en föränderlig värld.” Strategin bygger på tre perspektiv; 
attraktiv, anpassningsbar och effektiv samt strategiska utgångspunkter. 
 
Meningen med strategin är att övriga politiska dokument ska ta avstamp i 
inriktningen som exempelvis budgetdokument och verksamhetsplaner, 
besöks- och näringslivsstrategi med flera. Hofors kommuns strategi ska 
aktualiseras en gång per mandatperiod för att fortsätta vara relevant och 
styrande. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Annelie Johansson, kommunchef, 2024-01-20 
Hofors kommuns strategi 
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Muntlig information av Annelie Johansson, kommunchef 

Beslutsförslag under mötet 
Jakob Staland (C) föreslår att kommunstyrelsen beslutar att ändra i stycket 
“Anpassningsbar” till: Vi anpassar våra resurser arbetssätt, tjänster och 
erbjudanden på alla nivåer i verksamheten, till förändrade förutsättningar och 
krav. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till ändringsyrkande från Jakob 
Staland (C). Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet 
med ändringsyrkandet och därefter föreslå kommunfullmäktige besluta att 

• fastställa Hofors kommuns strategi 
• Hofors kommuns strategi ska utgöra grunden för budgetarbetet för år 

2026 samt den årliga verksamhetsplaneringen. 
• uppdra till kommunstyrelsen att aktualisera Hofors kommuns strategi 

minst en gång per mandatperiod. 
• framtidsstrategi 2026 upphör att gälla. 

Reservation/protokollsanteckning 
Ziita Eriksson (M) önskar fört till protokollet att kommunstyrelsen ska 
återrapportera hur förankringsarbetet och implementeringen av strategin sker i 
verksamheterna. 

Skickas till 
Kommunfullmäktige 
Akten  
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Dnr 2024-00060 

§ 8 Medborgarförslag om fartbegränsande åtgärder 
genom Robertsholm 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget. 

Ärende 
Ett medborgarförslag har inkommit om att införa fartbegränsande åtgärder 
genom Robertsholm. Anledningen är att många trafikanter anses bryta mot 
hastighetsbegränsningen vilket bidrar till farliga trafiksituationer samt att 
vägens bredd bjuder in till att köra för fort. 
 
Förslagsställaren föreslår att kommunen:  

• avsmalnar vägen genom Robertsholm med ett dike mellan väg och 
cykelbana, eventuellt med träd 

• anlägger tre farthinder längs vägsträckan; vid anslagstavlan, efter 
viadukten samt före förskolan 

• monterar en farttavla 
 
Kommunen är medveten om problematiken och att Bruksvägen som går 
genom Robertsholm upplevs som otrygg. Bruksvägen har en 
hastighetsbegränsning på 40 km/h, vilket bl.a. är för att öka tryggheten och 
trafiksäkerheten på och längs med vägen. Förvaltningens bedömning är att 
osäkra och otrygga trafiksituationer till stor del beror på att trafikanter inte 
följer trafikreglerna och att detta i första hand är en polisiär fråga. Kommunen 
har en återkommande dialog med polisen om säkerhets- och trygghetsfrågor. 
 
Att genomföra föreslagna åtgärder är kostsamt. Då osäkra trafiksituationer 
även förekommer längs flera vägar i kommunen behöver kommunen ta ett 
helhetsgrepp och genomföra en kommunövergripande trafiköversyn. Faktorer 
att utreda är bl.a. vilka vägar i kommunen som upplevs otrygga och var det är 
motiverat med exempelvis gång/cykelväg, övergångsställe, trafikhinder, 
trafiklinjer mm. Detta säkerställer att kommunens ekonomiska medel används 
på prioriterade platser där trafiksituationen bedöms vara mest akut och där 
åtgärderna bedöms ge mest effekt. 
 
Förvaltningen föreslår att medborgarförslaget avslås. 
 

Underlag till bedömning 

Förvaltningen har gjort en bedömning av vad de olika förslagen på 
fartdämpande åtgärder skulle kunna innebära. Alla kostnader som anges är 
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kvalificerade uppskattningar. Skulle beslut tas om att gå vidare med dessa 
förslag behöver kostnaderna utredas vidare.  
 
Den del av Bruksvägen där biltrafik och gång-/cykelväg separeras endast med 
en målad linje är ca 500 m lång och ca 2640 kvm. Kostnaden att smalna av 
vägen beror på flera faktorer, exempelvis vägbredd, vilka markarbeten som 
behövs, arbets- material- och maskinkostnader mm. En kostnadsuppskattning 
för arbetet har beräknats utifrån ett generellt kvadratmeterpris enligt tidigare 
asfalteringskostnader under året. Med ett kvadratmeterpris på ca 360 kr 
kvadratmetern bedöms ca 2640 kvm medföra en kostnad på omkring 950 tkr. 
Kostnaden för att separera biltrafik och gång-/cykelbana med träd och 
växtlighet ca 500 m bedöms landa på omkring 400 tkr beroende på val av 
växtlighet, etablering och markförhållanden, transporter mm. Sedan 
tillkommer kostnader för kontinuerlig drift och underhåll. 
 
Anläggande av permanenta farthinder kan bidra till att trafiksituationen 
upplevs som tryggare och säkrare i och med att de bidrar till minskad 
hastighet. Det riskerar även att medföra negativa konsekvenser såsom ökade 
bullernivåer och vibrationer, slitage på fordon samt att bilister kan försöka 
undvika farthinder genom att svänga ut i sidovägar eller över körbanor. Utifrån 
ett verksamhetsperspektiv bidrar permanenta farthinder till att försvåra drift 
och skötsel av vägen, ökar slitaget på utrustning och maskiner, bidrar till 
ineffektiv snöröjning mm. då farthinder exempelvis kan medföra att hela 
vägbanan inte röjs ordentligt, ineffektiv saltning och isbildning. 
 
Det framgår inte i medborgarförslaget om farttavla är en normal hastighetsskylt 
eller en digital hastighetstavla. Förvaltningen tolkar det som det sistnämnda. 
En digital hastighetstavla behöver bl.a. en strömförsörjning och ett 
kommunikationssystem. Det krävs godkännande från lokala myndigheter och 
vägtrafikplanerare innan digitala farttavlor kan installeras. Kostnaden för en 
enkel digital farttavla (utan avancerade funktioner som trafikflödesövervakning 
eller sensorer) bedöms ligga på omkring 50 000 till 150 000 SEK beroende på 
storlek, teknologi och funktionalitet. Sedan tillkommer kontinuerliga kostnader 
för exempelvis abonnemang och underhåll. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, David Eriksson Norström, teknisk chef, 2024-11-22 
Medborgarförslag om fartbegränsande åtgärder genom Robertsholm 
KSAU 2025-01-15 § 6 Medborgarförslag om fartbegränsande åtgärder genom 
Robertsholm 
Muntlig information av David Eriksson Norström, teknisk chef 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Akten  
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Dnr 2024-00062 

§ 9 Medborgarförslag om övergångsställe vid 
korsningen Granvägen - Västerleden 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anse medborgarförslaget besvarat. 

Ärende 
Ett medborgarförslag har inkommit om att anlägga ett övergångsställe vid 
korsningen Granvägen – Västerleden.  Enligt förslagsställaren är det många 
personer med funktionsnedsättningar som går från sina hem på Lyran på 
Persgården, Aniara och Orion till sin dagliga verksamhet på Björkhagsgatan. 
Personer som inte har möjlighet att skynda sig över vägen eller inte kan 
bedöma hastigheten på bilar. 
 
Ett övergångsställe är en plats där gående kan korsa en gata och som är 
markerad med vägmarkering, vägmärke eller en kombination av båda. 
Övergångsställen anläggs i första hand för att öka gåendes möjlighet att 
korsa en högtrafikerad gata eller väg, inte på grund av att öka 
trafiksäkerheten. Det är alltså främst en framkomlighetsåtgärd och inte en 
trafiksäkerhetsåtgärd då ett övergångsställe kan invagga trafikanter i falsk 
trygghet.  
 
För att motivera anläggandet av ett övergångsställe behöver det bland 
annat vara så pass mycket trafik på gatan att det är svårt att ta sig över utan 
stöd av ett övergångsställe. Att hastigheter och trafikregler följs är primärt 
en polisiär fråga. 
 
Förvaltningen har kännedom om flera vägar och trafiksituationer i kommunen 
som av olika anledningar upplevs som osäkra och kan vara i behov av åtgärder. 
För att säkerställa att kommunens ekonomiska medel används effektivt, det 
vill säga på prioriterade platser där trafiksituationen bedöms vara mest akut 
och där åtgärderna bedöms ge mest effekt, behöver kommunen ta ett 
helhetsgrepp och genomföra en kommunövergripande trafiköversyn.  Faktorer 
att utreda är bl.a. vilka vägar i kommunen som upplevs otrygga och var det är 
motiverat med exempelvis gång/cykelväg, övergångsställe, trafikhinder, 
trafiklinjer mm.  
 
Förvaltningen föreslår att medborgarförslaget avslås. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, David Eriksson Norström, teknisk chef, 2024-12-12 
Medborgarförslag om övergångsställe vid korsningen Granvägen - Västerleden 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

17(29) 
Kommunstyrelsen 
2025-01-28 

 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

KSAU 2025-01-15 § 7 Medborgarförslag om övergångsställe vid korsningen 
Granvägen - Västerleden 
Muntlig information av David Eriksson Norström, teknisk chef 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Akten  
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Dnr 2024-00100 

§ 10 Medborgarförslag om farthinder längs 
Göklundsvägen 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget. 

Ärende 
Ett medborgarförslag har inkommit om att anlägga 2–3 farthinder längs 
Göklundsvägen. Anledningen är att det ständigt är bilar som bryter mot 
hastighetsbegränsningen och kör för fort. 
 
Kommunen är medveten om problematiken och att Göklundsvägen upplevs 
som otrygg. Förvaltningens bedömning är att osäkra och otrygga 
trafiksituationer till stor del beror på att trafikanter inte följer trafikreglerna och 
att detta i första hand är en polisiär fråga. Kommunen har en återkommande 
dialog med polisen om säkerhets- och trygghetsfrågor. 
 
Anläggande av permanenta farthinder kan bidra till att trafiksituationen 
upplevs som tryggare och säkrare i och med att de bidrar till minskad 
hastighet. Det riskerar även att medföra negativa konsekvenser såsom ökade 
bullernivåer och vibrationer, slitage på fordon samt att bilister kan försöka 
undvika farthinder genom att svänga ut i sidovägar eller över körbanor. Utifrån 
ett verksamhetsperspektiv bidrar permanenta farthinder till att försvåra drift 
och skötsel av vägen, ökar slitaget på utrustning och maskiner, bidrar till 
ineffektiv snöröjning mm. då farthinder exempelvis kan medföra att hela 
vägbanan inte röjs ordentligt, ineffektiv saltning och isbildning. 
 
Förvaltningen har kännedom om flera vägar och trafiksituationer i kommunen 
som av olika anledningar upplevs som osäkra och kan vara i behov av åtgärder. 
För att säkerställa att kommunens ekonomiska medel används effektivt, det 
vill säga på prioriterade platser där trafiksituationen bedöms vara mest akut 
och där åtgärderna bedöms ge mest effekt, behöver kommunen ta ett 
helhetsgrepp och genomföra en kommunövergripande trafiköversyn.  Faktorer 
att utreda är bl.a. vilka vägar i kommunen som upplevs otrygga och var det är 
motiverat med exempelvis gång/cykelväg, övergångsställe, trafikhinder, 
trafiklinjer mm. 
 
Förvaltningen föreslår att medborgarförslaget avslås. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, David Eriksson Norström, teknisk chef, 2024-12-12 
Medborgarförslag om farthinder längs Göklundsvägen 
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KSAU 2025-01-15 § 8 Medborgarförslag om farthinder längs Göklundsvägen 
Muntlig information av David Eriksson Norström, teknisk chef 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Akten  
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Dnr 2024-00085 

§ 11 Medborgarförslag om översyn av gatubelysning 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anse medborgarförslaget besvarat. 

Ärende 
Ett medborgarförslag har inkommit om översyn av gatubelysning i Hofors 
centrum. Förslagsställaren motiverar förslaget med att flertalet lampor inte 
lyser och att en översyn av dem är behövlig. 
 
I centrala Hofors och Torsåker tillämpas nattsläckning på var tredje 
belysningsstolpe/armatur, vilket är en besparingsåtgärd. En kabel för belysning 
innehåller normalt tre faser. Fas L1 är prioriterad och lyser varje natt, 
exempelvis armaturer i korsningar. Fas L1 släcks aldrig. Fas L2 och L3 släcks 
varannan natt. Tiderna styrs av hur mörkt det är ute och varierar därmed över 
året. Det är också skillnad på vardagar och helger då det i regel lyser mer på 
helgerna. 
 
Belysningsnätet ses över regelbundet. Akuta samt farliga störningar hanteras 
och säkras omgående, exempelvis om större områden blivit nersläckta på 
grund av kabelfel eller belysningsstolpar som blivit påkörda och behöver 
elsäkras. 
 
Service av belysningen sker vanligtvis två gånger per år. Vid servicerundorna 
sker en översyn av alla kommunens belysningsstolpar och trasiga armaturer 
byts ut till energieffektiv belysning. Armaturer byts i regel inte ut mellan 
servicerundorna då det inte är ekonomiskt lönsamt att byta ut enskilda 
armaturer allt eftersom de går sönder. 
 
Förvaltningen föreslår att medborgarförslaget ska anses besvarat. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, David Eriksson Norström, teknisk chef, 2024-12-13 
Medborgarförslag om översyn av gatubelysning 
KSAU 2025-01-15 § 9 Medborgarförslag om översyn av gatubelysning 
Muntlig information av David Eriksson Norström, teknisk chef 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Akten  
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Dnr 2024-00084 

§ 12 Medborgarförslag om översyn av 
övergångsställen 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anse medborgarförslaget besvarat. 

Ärende 
Ett medborgarförslag har inkommit om att kommunen ska se över 
övergångsställen samt att måla i vägmarkeringar för att öka tryggheten när 
gående ska korsa vägen. 
 
Förvaltningen har kännedom om flera vägar och trafiksituationer i kommunen 
som av olika anledningar upplevs som osäkra och kan vara i behov av åtgärder. 
För att säkerställa att kommunens ekonomiska medel används effektivt, det 
vill säga på prioriterade platser där trafiksituationen bedöms vara mest akut 
och där åtgärderna bedöms ge mest effekt, behöver kommunen ta ett 
helhetsgrepp och genomföra en kommunövergripande trafiköversyn.  Faktorer 
att utreda är bl.a. vilka vägar i kommunen som upplevs otrygga och var det är 
motiverat med exempelvis gång/cykelväg, övergångsställe, trafikhinder, 
trafiklinjer mm. Även vilka områden som med enkla medel kan öka upplevelsen 
av trygghet, exempelvis byte av befintliga skyltar som inte längre är 
funktionsdugliga och fylla i befintliga trafiklinjer som inte är tydliga. 
 
Förvaltningen föreslår att medborgarförslaget ska anses besvarat då 
förvaltningen redan planerar att arbeta utifrån medborgarförslagets intention. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, David Eriksson Norström, teknisk chef, 2024-12-12 
Medborgarförslag om översyn av övergångsställen 
KSAU 2025-01-15 § 10 Medborgarförslag om översyn av övergångsställen 
Muntlig information av David Eriksson Norström, teknisk chef 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Akten  
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Dnr 2024-00039 

§ 13 Medborgarförslag om att skydda Söderåsen 
från avverkning 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anse medborgarförslaget besvarat. 

Ärende 
Ett medborgarförslag har inkommit om att skydda Söderåsen från avverkning. 
Förslagsställaren vill att kommunen utreder vilka åtgärder som kan vidtas för 
att skydda rödlistade arter som förekommer inom utsatt område, till exempel 
knärot. 
 
Kommunstyrelsen skickade i augusti 2024 en begäran om yttrande till västra 
Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd i frågan. Yttrandet från 
samhällsbyggnadsnämnden inkom till kommunstyrelsen den 19 november 
2024.  
 
Sammanfattning av samhällsbyggnadsnämndens yttrande: 
Hofors kommun tillskrev Länsstyrelsen i maj 2024 utifrån ett initiativärende 
vikten av att Söderåsen skyddas som ett naturreservat. 
 
Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd anser att ett formellt skydd som 
naturreservat är det bästa sättet att skydda arterna inom området. Det har gått 
några månader sedan medborgarförslaget inkom och processen kring 
Söderåsen har fortsatt. I dagsläget har Länsstyrelsen inlett förhandlingar med 
markägaren om att skydda de avverkningsanmälda delarna av Söderåsen som 
naturreservat, vilket Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd ser som 
positivt. 
 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen ställer sig bakom samhällsbyggnadsnämndens yttrande och 
håller med om att ett formellt skydd som naturreservat är det bästa sättet att 
skydda arterna inom området. Kommunen har tillskrivit Länsstyrelsen utifrån 
ett initiativärende och Länsstyrelsen har inlett förhandlingar med markägaren. 
Förvaltningen föreslår att medborgarförslaget ska anses besvarat. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, David Eriksson Norström, teknisk chef, 2024-12-13 
Yttrande från västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd, 2024-11-12 
Medborgarförslag om att skydda Söderåsen från avverkning 
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KSAU 2025-01-15 § 11 Medborgarförslag om att skydda Söderåsen från 
avverkning 
Muntlig information av David Eriksson Norström, teknisk chef 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Akten  
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Dnr 2024-00067 

§ 14 Medborgarförslag om att bygga om Hagaskolan 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget. 

Ärende 
Ett medborgarförslag har inkommit om att bygga om Hagaskolan och spara på 
miljön. Förslagsställaren motiverar förslaget med att det måste gå att bygga 
om Hagaskolan till något bra för kommunen som äldreboende, vård med mera. 
Förslagsställaren motiverar vidare att kommunen kanske gett uppdraget till fel 
arkitekt. En bra arkitekt lyssnar på behoven och kommer sedan med bra förslag 
på hur man kan bygga om detta fina hus till något som kommunens befolkning 
behöver. 
 
I Hofors kommun äger och förvaltar det kommunala bostadsbolaget Hoforshus 
AB nästan alla kommunala lokaler. Hofors kommun är hyresgäst i de lokaler 
som verksamheten har behov av. Antalet invånare i Hofors kommun har 
minskat under en längre tid och behovet av verksamhetslokaler har förändrats. 
 
I sitt nuvarande skick bidrar inte fastigheten Hagaskolan ekonomiskt till 
verksamheten inom Hoforshus.  Hoforshus AB begärde tillstånd av 
kommunfullmäktige om att få sälja Hagaskolan, vilket beslutades 2024-10-01, 
§ 113. 
 
Förvaltningen föreslår att medborgarförslaget ska avslås 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, Annelie Johansson, kommunchef, 2025-01-02 
Medborgarförslag om att bygga om Hagaskolan 
KSAU 2025-01-15 § 12 Medborgarförslag om att bygga om Hagaskolan 
Muntlig information av Annelie Johansson, kommunchef 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Akten  
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Dnr  

§ 15 Information ekonomi 

Beslut 
Kommunstyrelsen tackar för informationen. 

Ärende 
Kommunstyrelsen informeras om: 

• avrapportering Kammarkollegiet 
• statusuppdatering effektiveringar 
• information budgetprocess 2026 
• prognosticerat resultat för 2024 

Beslutsunderlag 
Muntlig information av Arvid Nordquist, ekonomichef 
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Dnr 2025-00002 

§ 16 Rapportering av delegationsbeslut 2025 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna rapporteringen. 

Ärende 
Rapportering av delegationsbeslut för perioden 2024-11-08 – 2025-01-17: 
 

• Dok.nr; 19208, Beslut om anställningar 2024-10-01 - 2024-12-31, 
beslutade av flera 

• Dok.nr; 19201, Tilläggsavtal gällande ändrat tillträdesdatum till 
fastigheterna Hofors 7:82, 7:83 samt del av Hofors 13:161, beslutad 
den 2024-12-30 av kommunchef 

• Dok.nr; 19195, FKU 2024-12-11 § 39 Övrigt bidrag - Bowlingklubben BK 
66, beslutad den 2024-12-11 av fritids- och kulturutskottet 

• Dok.nr; 19194, FKU 2024-12-11 § 40 Övrigt bidrag- 
Naturskyddsföreningen, beslutad den 2024-12-11 av fritids- och 
kulturutskottet 

• Dok.nr; 19193, FKU 2024-12-11 § 41 Drift- och hyresbidrag 2025, 
beslutad den 2024-12-11 av fritids- och kulturutskottet 

• Dok.nr; 19085, Delegationsbeslut - Ansökan om planändring för del av 
Böle industriområde Fagersta 4:49, Fagersta 4:54, Fagersta 4:50, 
Fagersta 4:95, Fagersta 4:55 och Böle 1:25, beslutad den 2024-12-02 
av kommunchef 

• Dok.nr; 19022, Avtal om anläggningsarrende med Hydri AB, beslutad 
den 2024-11-21 av kommunchef 

• Dok.nr; 18965, Delegationsbeslut, ansökan om planbesked för 
fastigheten Hofors 13:180, Hesselgrenska, beslutad den 2024-11-12 av 
kommunchef 

Skickas till 
Akten  
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Dnr 2025-00003 

§ 17 Rapportering av meddelanden 2025 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna rapporteringen. 

Ärende 
Rapporteringen av meddelanden för perioden 2024-11-08 – 2025-01-17: 
 

• Dok.nr; 19192, Protokoll direktionsmöte Gästrike återvinnare, 2024-12-
12 

• Dok.nr; 19178, Protokoll Fritids- och kulturutskott 2024-12-11 
• Dok.nr; 19175, Protokoll 2024-12-13 Gästrike Vatten AB 
• Dok.nr; 19168, VGS 241210 § 195 Nytt parknamn: Hagaparken, Hofors 
• Dok.nr; 19169, Protokoll från styrelsemötet med Stiftelsen 

Gammelstilla bruk 2024-11-21 
• Dok.nr; 19129, KF 2024-12-10 § 143 Nedläggning av förskola, 

Kommunfullmäktige 
• Dok.nr; 19128, KF 2024-12-10 § 142 Medborgarförslag om sparkgång på 

trottoar, anmälan, Kommunfullmäktige 
• Dok.nr; 19127, KF 2024-12-10 § 141 Medborgarförslag om nya 

startpallar i simhallen, anmälan, Kommunfullmäktige 
• Dok.nr; 19126, KF 2024-12-10 § 140 Entledigande/fyllnadsval, 

Kommunfullmäktige 
• Dok.nr; 19118, Överförmyndarnämndens protokoll 2024-12-10 
• Dok.nr; 19115, Granskning av Agenda 20230, 2024-12-10, Revisionen 
• Dok.nr; 19112, Protokoll VGS 2024-12-10 §§ 188-189 
• Dok.nr; 19094, Protokoll styrelsemöte Samordningsförbund Gävleborg 

2024-11-29 
• Dok.nr; 19092, Protokoll från Gästrikerådet 2024-11-29 
• Dok.nr; 19090, Beslut om incident gällande spridning av anställdas 

personuppgifter KS 2024-1, 2024-12-04, Integritetsskyddsmyndigheten 
• Dok.nr; 19078, Protokoll och handlingar från Gästrike Vatten ABs 

styrelsemöte 24 oktober och 28 nov 
• Dok.nr; 19077, Protokoll och handlingar från Hofors Vatten ABs 

styrelsemöte 28 nov 
• Dok.nr; 19009, VGS 241112 § 179 Ekonomisk uppföljning för januari-

oktober 2024 inklusive prognos 2024 
• Dok.nr; 18999, Protokoll Överförmyndarnämnden 2024-11-12 
• Dok.nr; 18976, Remiss av Transportstyrelsens rapport (TSG 2023-1619) 

om översyn av förarutbildningssystemet för behörighet B. Dnr 
LI2024/01816, Transportstyrelsen 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Linda Höglin, kanslichef 2025-01-17 

Skickas till 
Akten  
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Dnr  

§ 18 Information/rapportering 

Beslut 
Kommunstyrelsen tackar för informationen. 

Ärende 
Kommunstyrelsen informeras om: 

• arbetet med att bygga trygga chefer och ledarutvecklingsprogrammet 
för chefer 

• anställning av en ledarskapsutvecklare på deltid under ett år 
• samverkan gällande IT 
• invigningen av Entré ungdom 
• första mötet med strategiska rådet (BRÅ) blir nästa vecka 

Beslutsunderlag 
Muntlig information av Annelie Johansson, kommunchef och Tomas Isaksson, 
ordförande 
 


